



For immediate release

The Air Cadet League of Canada Announces 2021 Birchall Post-Secondary Scholarship Recipient

OTTAWA, ON (June 22, 2021) - The Air Cadet League of Canada (ACL) congratulates **Warrant Officer Second Class (WO2) Ruby Hopkins** who has been awarded the \$8,000 **Birchall** Post-Secondary Scholarship.



WO2 Hopkins is from 724 Midland Lions Royal Canadian Air Cadet Squadron, ON. While maintaining an excellent academic record, WO2 Hopkins has dedicated many hours to the cadet program and to her community. She is the elected president of the Georgian Bay LEO (Leadership, Experience and Opportunity) Club, the Lions International Youth division. She is also a provincially ranked athlete and works as a coach to mentor younger athletes. WO2 Hopkins has been awarded the Virginia Mitchell award, a national air cadet award for excellence in aviation. In recognition of her tremendous efforts, WO2 Hopkins has also received the Duke of Edinburgh Award and the Royal Canadian Legion Cadet Medal of Excellence. WO2 Hopkins will pursue her studies at the University of Waterloo in their Science and Aviation program to become a commercial pilot.

The Air Cadet League of Canada is a civilian volunteer non-profit organization with mission to promote and encourage the nation's youth to develop and maintain an interest in aviation, leadership and citizenship, in partnership with the Canadian Armed Forces and other organizations.

-30-





Pour diffusion immédiate

La Ligue des cadets de l'Air du Canada annonce la récipiendaire de la bourse postsecondaire Birchall 2021

OTTAWA, ON (Le 22 juin 2021) - La Ligue des cadets de l'Air du Canada (LCA) félicite l'**Adjudante de deuxième classe (Adj2) Ruby Hopkins** qui a reçu la bourse d'études postsecondaires Birchall de 8000 \$.



L'Adj2 Hopkins est membre de l'escadron 724 Midland Lions, Escadron des Cadets de l'Aviation royale du Canada situé en Ontario. Tout en maintenant un excellent dossier scolaire, l'Adj2 Hopkins a consacré de nombreuses heures au programme des cadets et à sa communauté. Elle est la présidente élue du Georgian Bay LEO (Leadership, Experience and Opportunity) Club, la division jeunesse du Lions International. Elle est également une athlète classée au niveau provincial et travaille comme entraîneuse pour encadrer les jeunes athlètes. L'Adj2 Hopkins a reçu le prix Virginia Mitchell, un prix national des cadets de l'air pour l'excellence en aviation. En reconnaissance de ses efforts considérables, l'Adj2 Hopkins a également reçu le prix du Duc d'Édimbourg et la médaille d'excellence des cadets de la Légion royale canadienne. L'Adj2 Hopkins poursuivra ses études à l'Université de Waterloo dans le cadre de leur programme de sciences et d'aviation afin de devenir pilote commercial.

La Ligue des cadets de l'Air du Canada est un organisme civil bénévole à but non lucratif qui a pour mission de promouvoir et d'encourager les jeunes du pays à développer et à maintenir un intérêt pour l'aviation, le leadership et la citoyenneté, en partenariat avec les Forces armées canadiennes et d'autres organisations.

